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Anexa nr.2 la  HCL nr.121/27.10.2023  

 
PROCES VERBAL 

al sedintei ordinare a Consiliului Local Tulca din data de 29.09.2023 
 

 
Încheiat azi, 29.09.2023, cu ocazia ședinței ordinare  a Consiliului Local al comunei Tulca. 

   
 Se intoneaza imnul de stat al Romaniei. 

 In deschiderea ședinței domnul primar Avrămuț Daniel salută pe cei prezenți, multumeste 
pentru ca sunt prezenti toti consilierii si spera sa avem o sedinta care sa aduca prosperitate si 
bunastare atat economica cat si financiara locuitorilor comunei noastre 

 D-nul secretar arata ca,sedinta de astazi a fost convocata de catre d-nul Avramut Daniel, 
primarul comunei Tulca prin dispozitia nr 152 din 21.09.2023, cu respectarea tuturor procedurilor 
legale, si cu comunicarea catre consilieri a materialelor de sedinta in format electronic avand 
urmatorul proiect al ordinii de zi:  

1.Proiect de hotărâre privind aprobarea ordinii de zi a sedinței ordinare a Consiliului Local Tulca 
din data de 29.09.2023 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea procesului verbal al sedintei ordinare a Consiliului Local 
Tulca din data de 25.08.2023si a procesului verbal al sedintei extraordinare din data de 11.09.2023  

3.Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentantului Consiliului Local Tulca in cadrul 
consiliului de administratie a Scolii Gimnaziale Nestor Porumb Tulca 
 

4. Proiect de hotărâre privind însușirea variantei finale a proiectului de stemă a comunei Tulca. 
 
5. Proiect de hotarare privind  aprobarea documentației tehnico-economice, faza documentație de 
avizare a lucrărilor de intervenție, pentru obiectivul de investiție „REABILITAREA ȘI 
EFICIENTIZAREA CĂMINULUI CULTURAL DIN LOCALITATEA TULCA, COMUNA 
TULCA, JUDEȚUL BIHOR”, finanțat prin Planul Național de Redresare și Reziliență, 
Componenta 10 – Fondul local, Obiectul de investiții I.3 Reabilitarea moderată a clădirilor publice 
pentru a îmbunătăți serviciile publice prestate la nivelul unităților administrativ-teritoriale 
 
6. Diverse 

 

ROMÂNIA 
JUDEȚUL BIHOR 

CONSILIUL LOCAL TULCA 
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Comuna Tulca, Sat Tulca, nr. 231, cod poștal 417600 
Tel. / Fax: 0259.314.894 / 0259.314.896 
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Website: https://primaria.tulca.ro/ 

 



2 
 

 

Propunem suplimentarea ordinii de zi cu 1 punct  si renumerotarea acesteia astfel 

 

  6.Proiect de hotarare privind rectificarea bugetului local de venituri si cheltuieli pe anul 2023 
VARIANTA VI a comunei Tulca 
 
7. Diverse 
 

Convocatorul inregistrat cu nr.3912/21.09.2023 precum si proiectele de hotarare puse in 
dezbatere in sedinta au fost aduse la cunostinta publica prin afisare la sediul institutiei si pe site- 
primariei 

In conformitate cu prevederile  Codului Administrativ, am sa efectuez apelul nominal al 
consilierilor locali in ordine alfabetica 

 

1. D-nul Ciula Cornel-prezent 
2. D-nul Cotrau Daniel-prezent 
3. D-na Cotrau Ligia Gabriela-prezent  
4. D-nul Dubere Ioan Adrian-prezent  
5. D-na Ilie Florentina-prezent 
6. D-nul Iovan Claudiu Florin-prezent 
7. D-nul Lazau Alexandru-prezent 
8. D-nul Marti Florentin-prezent 
9. D-nul Petran Mihai Nicu-prezent 
10. D-nul Roman Lucian Emil-prezent 
11. D-nul Vidican Cosmin Marius-prezent 

 

Avand in vedere prezenta unui nr de 11 consilieri locali din totalul de 11 consilieri locali in 
functie, constat indeplinirea prevederilor art.137 din Ordonanta de Urgenta nr 57/2019 privind 
Codul administrativ cu privire la cvorumul necesar pentru desfasurarea legala a acestei sedinte 
ordinare deci sedinta este legal constituita si poate adopta hotarari 

Va informez ca, proiectele de hotarari inscrise pe ordinea de zi a sedintei de azi  întrunesc 
condiţiile prevazute de art 136 din Codul administrativ respectiv  sunt insotite de rapoarte de 
specialitate, referate de aprobare si avize ale comisiilor de specialitate.  
 

Vreau sa va intreb daca cineva dintre dumneavoastra se afla in conflict de interese cu privire la 
proiectele de hotarari de pe ordinea de zi?. Nu avem caz de conflict de interese! 
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Anterior sedintei de azi, au avut loc sedintele pe comisii de specialitate, toate proiectele de hotarari 
primind avize favorabile. 

In continuare, o sa supun votului dumneavoastra, conform art 28 punctul 7 din ordinul 25/2021, 
ca modalitate de vot pentru sedinta de astazi,votul deschis prin ridicarea mainii. Cine este pentru 
?11 voturi pentru din 11 consilieri prezenti. 

Conform HCL nr 92/28.07.2023presedinte de sedinta este d-nul consilier Petran Mihai Nicu 

D-nule presedinte, va predau cuvantul pentru conducerea sedintei 

 

Presedintele de sedinta, d-nul Petran Mihai Nicu,saluta pe cei prezenti si ureaza bun venit la sedinta 
ordinara a Consiliului Local Tulca din data de 29.09.2023 si trece la primul punct de pe ordinea 
de zi: Proiect de hotărâre privind aprobarea ordinii de zi a sedinței ordinare a Consiliului Local 
Tulca din data de 29.09.2023 

Nu sunt obiectii se supune la vot acest proiect de hotarare. 

Este adoptată, prin vot deschis, cu 11 voturi pentru, 0 abtineri si 0 voturi impotriva, din totalul de 
11 consilieri prezenți în sală, Hotărârea nr. 114/29.09.2023 privind aprobarea ordini de zi a 
sedintei ordinare  a Consiliului Local Tulca din data de 29.09.2023 

Se trece la punctul 2 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind aprobarea procesului verbal 
al sedintei ordinare a Consiliului Local Tulca din data de 25.08.2023si a procesului verbal al 
sedintei extraordinare din data de 11.09.2023  

Presedintele de sedinta arata ca s-au primit procesele verbale in format electronic, s-a avut 
posibilitatea sa fie studiate si intreaba daca sunt observatii. 

Nu sunt observatii sau obiectiuni, se supune la vot Proiectul de hotărâre privind aprobarea 
procesului verbal al sedintei ordinare a Consiliului Local Tulca din data de 25.08.2023si a 
procesului verbal al sedintei extraordinare din data de 11.09.2023  

 

Este adoptată, prin vot deschis, cu 11 voturi pentru, 0 abtineri si 0 voturi impotriva, din totalul de 
11 consilieri prezenți în sală, Hotărârea nr. 115/29.09.2023 privind aprobarea procesului verbal 
al sedintei ordinare a Consiliului Local Tulca din data de 25.08.2023si a procesului verbal al 
sedintei extraordinare din data de 11.09.2023  

 

Se trece la punctul 3 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentantului 
Consiliului Local Tulca in cadrul consiliului de administratie a Scolii Gimnaziale Nestor Porumb 
Tulca 
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D-nul secretar arata ca, prin adresa nr 5006/04.09.2023, Școala Gimnaziala Nestor Porumb Tulca 
ne solicita desemnarea de către Consiliul local al Comunei Tulca a reprezentantului său în consiliul 
de administraţie al Scolii Gimnaziale Nestor Porumb Tulca pentru anul scolar 2023-2024 

 Legea 1/2011, a Educaţiei Naţionale prevede faptul ca,  “În unităţile de învăţământ de stat consiliul 
de administraţie este organ de conducere şi este constituit din 7, 9 sau 13 membri, astfel: a) în 
cazul unităţilor de învăţământ de nivel gimnazial cu un singur rând de clase, consiliul de 
administraţie este format din 7 membri, cu următoarea componenţă: 3 cadre didactice, inclusiv 
directorul; 2 reprezentanţi ai părinţilor; un reprezentant al primarului; un reprezentant al consiliului 
local. 

In anul scolar 2022-2023 reprezentantul Consiliului Local Tulca in Consiliul de Administratie a 
scolii gimnaziale Nestor Porumb a fost d-na consilier Ilie Florentina, careia ii multumim pentru 
reprezentarea cu cinste si professionalism a Consilului Local Tulca. 

Drept urmare va trebui sa faceti propuneri pentru desemnarea reprezentantului CL Tulca in CA a 
scolii gimnaziale Nestor Porub Tulca pentru anul scolar 2023-2024 

Presedintele de sedinta solicita sa se faca propuneri in acest sens. 
D-nul Lazau Alexandru propune ca d-na Ilie Florentina sa ramana in continuare reprezentantul CL 
Tulca in Consilioul de Administratie al Scolii Gimnaziale Nestor Porumb. 
Nu sunt alte propuneri, se supune la vot : Proiectul de hotărâre privind desemnarea reprezentantului 
Consiliului Local Tulca in cadrul consiliului de administratie a Scolii Gimnaziale Nestor Porumb 
Tulca 
 
Este adoptată, prin vot deschis, cu 10 voturi pentru, 1 abtineri si 0 voturi impotriva, din totalul de 
11 consilieri prezenți în sală, Hotărârea nr. 116/29.09.2023 privind desemnarea reprezentantului 
Consiliului Local Tulca in cadrul consiliului de administratie a Scolii Gimnaziale Nestor 
Porumb Tulca 
 
Se trece la punctul 4 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind însușirea variantei finale a 
proiectului de stemă a comunei Tulca. 

D-nul secretar arata ca, in anul 2021, administrația publică locală a realizat demersurile 
necesare în vederea aprobării stemei Comunei Tulca de către Comisia Județeană Bihor de Analiză 
a Propunerilor de Steme pentru Unitățile Administrativ-Teritoriale din Județul Bihor, adică a trimis 
spre analiză dosarul necesar pentru avizarea propunerii de stemă a comunei Tulca. 

  
Comisia Județeană Bihor de Analiză a Propunerilor de Steme pentru Unitățile 

Administrativ-Teritoriale din Județul Bihor a răspuns solicitării noastre și a respins propunerea 
noastră inițială, propunând unele modificări: în cartierul nr. 1 se va pune un câmp de purpură cu 
un dextroser înarmat cu o spadă, totul de aur.  

Varianta finală a proiectului de stemă este prezentată în Anexa nr. 1, iar descrierea 
proiectului de stemă este cea prezentată în Anexa nr. 2. 
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  In data de  21.08.2023, a fost publicat anunțul privitor la intenția autorității executive din Comuna 
Tulca de a supune spre adoptare Consiliului Local al Comunei Tulca, Județul Bihor, în ședința 
ordinară din luna septembrie a anului 2023 a proiectului de hotărâre privind însușirea proiectului 
de stemă a Comunei Tulca si nu au fost si nu au fost inregistrate propuneri, sugestii sau opinii 
referitoare la acest proiect de hotarare 

În consecință, în vederea ducerii la capăt a procedurilor pentru aprobarea stemei comunei 
Tulca, am initiat acest PH pe cre il supunei atentiei si votului dumneavoastra astazi. 
 
Nu sunt intrebari. 

Președinte de ședință supune la vot Proiectul de hotărâre privind însușirea variantei finale a 
proiectului de stemă a comunei Tulca. 

 

Este adoptată, prin vot deschis, cu 11 voturi pentru, 0 abtineri si 0 voturi impotriva, din totalul de 
11 consilieri prezenți în sală, Hotărârea nr. 117/29.09.2023 privind însușirea variantei finale a 
proiectului de stemă a comunei Tulca. 

 
Se trece la punctul 5 de pe ordinea de zi: Proiect de hotarare privind  aprobarea documentației 
tehnico-economice, faza documentație de avizare a lucrărilor de intervenție, pentru obiectivul de 
investiție „REABILITAREA ȘI EFICIENTIZAREA CĂMINULUI CULTURAL DIN 
LOCALITATEA TULCA, COMUNA TULCA, JUDEȚUL BIHOR”, finanțat prin Planul 
Național de Redresare și Reziliență, Componenta 10 – Fondul local, Obiectul de investiții I.3 
Reabilitarea moderată a clădirilor publice pentru a îmbunătăți serviciile publice prestate la nivelul 
unităților administrativ-teritoriale 
 

D-nul secretar arata ca, având în vedere Contractul de finanțare  semnat între Ministerul 
Dezvoltării, Lucrărilor Publice și Administrației – în calitate de coordonator de investiții pentru 
PNRR Componenta 10 – și UAT Comuna Tulca – în calitate de beneficiar – a fost contractată 
finanțarea pentru implementarea investiției cu denumirea „REABILITAREA ȘI EFICIENTIZAREA 
CĂMINULUI CULTURAL DIN LOCALITATEA TULCA, COMUNA TULCA, JUDEȚUL 
BIHOR”. 

În continuarea, în vedere implementării investiției, a fost necesară întocmirea DALI – 
documentației de avizare a lucrărilor de intervenție, motiv pentru care s-a încheiat contract de 
achiziție publică de servicii cu o  firma specializata care ne-a si   predat documentația tehnică,  

Astfel, în conformitate cu cerințele legislației specifice în vigoare și în conformitate cu 
cerințele programului de finanțare, se impune aprobarea acestei documentații de către Consiliului 
local al Comunei Tulca. 

 
Presedintele de sedinta solicita intrebari sau nelamuriri.Nu sunt.  
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Se supune la vot Proiectul de hotarare privind  aprobarea documentației tehnico-economice, faza 
documentație de avizare a lucrărilor de intervenție, pentru obiectivul de investiție 
„REABILITAREA ȘI EFICIENTIZAREA CĂMINULUI CULTURAL DIN LOCALITATEA 
TULCA, COMUNA TULCA, JUDEȚUL BIHOR”, finanțat prin Planul Național de Redresare și 
Reziliență, Componenta 10 – Fondul local, Obiectul de investiții I.3 Reabilitarea moderată a 
clădirilor publice pentru a îmbunătăți serviciile publice prestate la nivelul unităților administrativ-
teritoriale 
 

 
Este adoptată, prin vot deschis, cu 11 voturi pentru, 0 abtineri si 0 voturi impotriva, din totalul de 
11 consilieri prezenți în sală, Hotărârea nr. 118/29.09.2023 privind aprobarea documentației 
tehnico-economice, faza documentație de avizare a lucrărilor de intervenție, pentru obiectivul 
de investiție „REABILITAREA ȘI EFICIENTIZAREA CĂMINULUI CULTURAL DIN 
LOCALITATEA TULCA, COMUNA TULCA, JUDEȚUL BIHOR”, finanțat prin Planul 
Național de Redresare și Reziliență, Componenta 10 – Fondul local, Obiectul de investiții I.3 
Reabilitarea moderată a clădirilor publice pentru a îmbunătăți serviciile publice prestate la 
nivelul unităților administrativ-teritoriale 
 
Se trece la punctul 6 de pe ordinea de zi:  Proiect de hotarare  privind rectificarea bugetului local 
de venituri si cheltuieli pe anul 2023 VARIANTA VI a comunei Tulca 
 
D-nul secretar arata ca, se propune rectificarea la bugetului  local pe anul 2023 după cum 
urmează: 
Se propune majorare bugetului de venituri si cheltuieli atât la partea de venituri si la partea de 
cheltuieli cu suma de 20 mii lei, reprezentand: 
 - 370201 – Donatii si sponsorizari cu suma de 20 mii lei.cu destinatia evenimentului 
cultural organizat de comuna Tulca.  
            - Alte bunuri si servicii pentru întretinere si functionare, art 200130 cu suma de 20 mii lei 
la subcap, 67.02.03.07 Camine Culturale  
       
  Virari de credite 

La  capitului 51 02 01 03 Autoritati executive, prin urmare a sumelor recuperate din exercitiile 
financiare aferente anilor precedenti -la articolul 850101 - Plati efectuate in anii precedenti si 
recuperate in anul curent in sectiunea de functionare a bugetului local, cu suma de     -24,59 mii 
lei 

La  capitului 65 02 03 02 Învatamant primar  prin urmare a sumelor recuperate din exercitiile 
financiare aferente anilor precedenti -la articolul 850101 - Plati efectuate in anii precedenti si 
recuperate in anul curent in sectiunea de functionare a bugetului local, cu suma de     -129,57 mii 
lei 

La capitolul 67 02 05 03 Întretinere gradini publice, parcuri la rticolul 200130 -Alte bunuri si 
servicii pentru întratinere si functionare. Suma de 39,16 mii lei  
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La capitolil 70 02 07 Alimentare cu gaze naturale în localitate la articolul 710130 – Alte active 
fixe cu suma de 70 mii lei 

La capitolil 84020301 Drumuri si poduri la articoul 200130 -Alte bunuri si servicii pentru 
întratinere si functionare. Suma de 45 mii lei 
 Se propune  

-  37.02.03 Varsaminte din sectiunea de functiuonare pentru sectiunea de dezvolta 
bugetului local  cu suma de -70 mii lei   

- 37.02.04 Varsaminte din sectiunea de functionare cu sume de 70 mii lei 

 Rezulta un buget de: 
              Total venituri 18.137,22 mii lei 
              Total cheltuieli: 18.314,68 mii lei 
Sectiunea de functionare: Total venituri: 5509,41 mii lei 
                                          Total cheltuieli: 5509,41 mii lei 
Sectiunea de dezvoltare: Total venituri: 12.627,81 mii lei 
                                        Total cheltuieli: 12.805,27 mii lei 
 

Nu sunt obiectii, se supune la vot proiectul de hotarare  privind rectificarea bugetului local de 
venituri si cheltuieli pe anul 2023 VARIANTA VI a comunei Tulca 
 
Este adoptată, prin vot deschis, cu 11 voturi pentru, 0 abtineri si 0 voturi impotriva, din totalul de 
11 consilieri prezenți în sală, Hotărârea nr. 119/29.09.2023 privind rectificarea bugetului local 
de venituri si cheltuieli pe anul 2023 VARIANTA VI a comunei Tulca 
 

Se trece la punctul 7 de pe ordinea de zi: Diverse 

Domnul primar susține că s a trimis consilierilor locali toată corespondența pe care am avut 
o cu firma Dumexim vis a vi de lucrarea de realizare a stației de epurare și canalizare. Dânsul are 
o mare nemulțumire despre modul și ritmul de desfășurare a lucrărilor. Această lucrare, conform 
contractului, trebuia predată la data de 2 martie și azi suntem în data de 29 septembrie și nu este 
gata, si după cum merg lucrurile va mai dura câteva luni bune, existant și penalități de întârziere 
foarte mari, rămâne și la latitudinea dânșilor dacă mergem mai departe sau încheiem acest contract. 
Pe lângă faptul că nu ne-au pus la dispoziție documentele pe care le-am solicitat în legătură cu 
mobilarea stației de epurare adică tot ceea ce este în acea stație de epurare să vedem dacă 
corespunde, dacă are agrementare tehnică, nu s-au primit documente cu toate că s-au solicitat de 
nenumărate ori atât de catre noi cât și dirigintele de șantier și proiectantul general, nu s au primit 
acele documente solicitate, și-au asumat două termene până când pot fi finaliza lucrarea dar 
lucrarea este departe de finalizare. Dansul dorește ca fiecare dintre consilier să si spună părerea, 
punctul de vedere. La ora actuală nu avem o probă de etanșeitate pe absolut niciun tronson 
nu  avem probă de etanșeitate pe clădirea stației de epurare și nu avem documente care să certifice 
că ceea ce este în stația de epurare este conform. S a cerut agrementul tehnic și s a primit un aviz 
care ne spune că acel producător nu este agrementat tehnic și urmează să fie agrementat tehnic în 
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15 octombrie. Dansul consideră că lucrurile nu mai pot continua așa și dorește să încheiem acest 
contract iar în luarea deciziei dânsul o să țină cont de părerea majorității dintre consilieri. 

Domnul Vidican Cosmin arată că în urmă cu două trei luni s a mai discutat acest subiect și 
s a hotărât să le mai dăm un răgaz având în vedere promisiunea dânșilor că vor continua să lucreze 
într un ritm mult mai alert și au asumat un termen de septembrie pentru terminarea lucrărilor acest 
termen nu a fost respectat și având în vedere că nu și au însușit un alt termen de finalizare și faptul 
că penalitățile sunt așa de mari nu are niciun rost să mai continuăm. Domnul Roman Lucian 
întreabă daca în cazul în care se reziliază contractul există posibilitatea încheierii unui nou contract 
și să ne încadrăm în termenul de decembrie 2024. 

Domnul primar raspunde că din punctul de vedere al specialiștilor ceea ce mai este de 
lucrat, dacă s ar lucra într un ritm susținut, ar trebui finalizat în trei patru luni de zile.  

Domnul Roman consideră că probabil că se tergiverseaza lucrările pentru ca firma care 
lucrează să primească documentația de agrementare a instalațiilor. 

Domnul primar susține că pe lângă ceea ce este de făcut în stație de epurare mai este de 
lucru și pe rețea nu este finalizată stația de pompare mai sunt de făcut branșamente. 

Domnul Dubere Adrian susține că în urmă promovării de pe rețelele de socializare a crezut 
că totul merge bine cu stația de epurare. 

Domnul primar răspunde că se aștepta ca domnul Dubere să fie ascultat cu atenție ceea ce 
s a spus acolo, adică s a spus că anul viitor nu acuma, iar această stație trebuie să fie gata anul 
acesta iar tucanii și au dorit ca această stație să fie gata anul acesta iar anul viitor suntem obligați 
să o terminăm indiferent de ceea ce se va întâmpla. 

Domnul secretar își exprimă părerea personală și consideră că această investiție este cea 
mai importantă și așteptată investiției din Comuna noastră și nu poate fi de acord cu aceste 
prelungiri repetate și nu dorește decât să se respecte termenul și proiectul tehnic iar această situație 
nu mai poate continua așa. 

Doamna Cotrau Ligia întreabă dacă reziliem contractul va mai fi timp pentru finalizarea 
lucrărilor 

Domnul primar susține că trebuie analizat când mai este de făcut dar indiferent de ceea ce 
se va întâmpla trebuie să mergem mai departe poate există și riscul de a fi acționați în judecată dar 
cel mai greu risc este acela de a nu lua decizii iar cea mai mare greșeală este că în momentul în 
care trebuie să iei o decizie să nu iei o  decizie. 

Doamna Ilie Florentina își exprimă dorința de încetare a acestui contract care este ieșit din 
termen și ar trebui făcut un bilanț cu ceea ce s a făcut dacă corespunde tehnic lucrările și făcut 
contract cu altă firmă să se poată finaliza acest proiect în termen. 
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Domnul Marti Florentin susține că suntem într o situație foarte dificilă și ne întrebăm că în 
momentul în care renunțăm la firma asta cât timp mai durează procedurile de a vedea ce mai este 
de făcut ce firmă ar dori să ducă mai departe lucrările pe care altcineva le a început, a luat o parte 
din bani și este greu de socotit toate chestiile astea. Probabil că ei așteaptă omologarea 
echipamentelor în mod sigur se vor întinde lucrările și îi este frică că nu se vor finaliza până la 
finele anului 2024. 

Domnul Dubere consideră că nimănui nu i convine treaba asta, dar trebuie să fim bine 
pregătiți pentru încetarea acestui contract. 

Domnul viceprimar susține că  în doi ani s a reușit să se facă mai puțin de 1 km de rețea 
de canalizare, două stații de pompare și  în ultimele două săptămâni lucreaza doi oameni care fac 
branșamente, la branșamente și au permis să pună altceva față de ce era în proiect, tot timpul 
încearcă să sfideze iar dânsul nu crede că se mai poate continua așa. 

Domnul primar susține că există ordin de încetare a lucrărilor care nu este respectat, deci 
s a dat ordin de încetare a lucrărilor până la clarificarea situației și nu s a clarificat absolut nimic 
dar în continuare s a lucrat. 

Domnul Ciula Cornel întreabă dacă avem siguranța că  acele aparaturi vor fi agrementate. 

Domnul primar răspunde că dânsul nu are această siguranță mai mult s a cerut ca înainte 
de achiziția oricărui echipament să se prezinte fișele tehnice pentru aprobare de către proiectantul 
general iar proiectantul general nu a văzut niciuna. 

Domnul Cotrau Daniel susține că este regretabil ceea ce se întâmplă, dânsul a fost unul 
dintre cei care au susținut să nu reziliem contractul dar analizând cele expuse aici  nu mai putem 
continua așa deci este necesar să reziliem acest contact. 

Domnul Iovan Claudiu susține că suntem în fața unei decizii foarte grele, dar cum ei și au 
permis timp de șapte luni să ne sfideze este clar că vom ajunge la o decizie de încheiere a acestui 
contract deci părerea dânsului este să se oprească acest contract. 

Domnul primar prezintă la videoproiector imagini de la stația de epurare cu conducte din 
plastic care trebuiau să fie din inox și alte nereguli observate. 

Domnul Petran Mihai susține că dânsul își menține părerea pe care a avut-o și anume că 
indiferent ce hotărâre se va lua, consilierii locali trebuie să fie alături de conducerea primăriei și 
are câteva păreri. Dânsul crede că ar fi necesar pentru liniștea tuturor colegilor consilieri să se 
organizeze o discuție cu proiectantul și cu dirigintele de șantier, fiindcă dirigintele de șantier este 
persoana cea mai în măsură să ne spună și tehnic toate aspectele și se poate discuta și ce se va 
întâmpla în situația în care lucrările vor fi sistate, crede că nu trebuie să tergiversam pentru că 
timpul trece și ar fi mare păcat să ajungem la termenul limită și să nu putem să decontăm 
lucrările, crede că s ar putea organiza acest lucru destul de repede iar lucrurile care au fost 
prezentate nu trebuiau admise de către dirigintele de șantier. 
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Domnul primar susține că dirigintele de șantier nu le a admis ci de fiecare dată  le a tot 
solicitat documente și nu fac nimic, deci dirigintele nu le a semnat niciun document până în acest 
moment. 

Domnul Petran întreabă daca avem vreo decontare cu această firmă până în acest 
moment. 

Domnul primar răspunde că avem două decontări care sunt decontări pentru stația de 
epurare ca și construcție în rest nu avem nimic pe canalizare, pe echiparea stației de epurare. 

Domnul Petran susține că ceea ce practic a fost recepționat este în parametri stabiliți. 

Domnul primar susține că din toate punctele de vedere ceea ce este plătit în acest moment 
este asumat de dirigintele de șantier și de proiectantul general. Dânsul susține că sa discutat de 
cel puțin trei ori pe săptămână cu dirigintele de șantier și cu proiectantul general aproape zilnic, a 
fost prezentat de câte ori a fost nevoie aici și nu o dată au fost împreună într un fel de control, 
mai mult a fost convocat pentru ziua de marți și invită pe fiecare consilier la ora 10:00, la o 
întâlnire cu dirigintele de șantier, proiectantul general si firma Dumexim, la analiza contractului 
și indiferent ce decizie se va lua astăzi se vor putea prezenta concluziile într o ședință viitoare. 
Părerea dirigintelui de șantier a fost dată cu două luni în urmă închiderea contractului. 

Domnul Petran susține că toți dintre cei care au vorbit înainte precum și toți cei care sunt 
în sală  iși doresc ca lucrările să fie terminate la termen iar dânsul consideră că ar fi benefic ca la 
întâlnirea care o să aibă loc marți, domnul primar să vină cu sprijinul total al Consiliului Local și 
consideră că ar fi util un vot pentru un acord de principiu pentru încetarea acestui contract. 

Domnul Marti Florentin susține că domnul primar a dorit să afle părerea fiecăruia, dânșii 
și au exprimat fiecare această părere si crede că fiecare consilier va fi alături de domnul primar 
pentru că suntem solitari în aceste situații. 

Domnul Vidican Cosmin consideră că părerea fiecăruia contează dar în linii mari părerea 
tuturor a fost unanimă de încetare a contractului  iar ca și sprijin dânsul  propune să votăm un 
acord de principiu pentru această susținere. 

Domnul primar afirmă că cel mai important este să transmitem un mesaj foarte clar că 
suntem hotărâti să rezolvăm această problemă iar în acord de principiul pentru încheierea acestui 
contract, dacă nu se găsesc alte soluții în urma discuțiilor care vor avea loc marți, ar fi un mesaj 
de susținere un mesaj foarte clar că noi toți ne dorim ca această investiție să fie dusă la capăt. 

Domnul secretar susține că ai fi util votarea unui acord de principiu pentru încheierea 
acestui contract, care va fi consemnat în procesul verbal al ședinței. 

Președintele de ședință supune la vot un acord de principiul prin care consilierii locali 
susțin încetarea acestui contract cu firma Dumexim,  propunere care este votată cu unanimitate 
de voturi 11 din 11. 
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Doamna Cotrau Ligia întreabă dacă s au încetat lucrările la sala de sport. 

Domnul primar răspunde că din păcate sunt oprite lucrările din cauza lipsei banilor, nu s 
au putut face anumite decontări astfel antreprenorul a oprit lucrările, promisiunile fiind că plățile 
se vor face undeva în jurul datei de 15 20 octombrie după care se vor relua lucrările și până în 
decembrie va fi gata. 

În continuare domnul secretar prezintă cererea domnului Buda Mihai adresată Consiliului 
Local despre două proprietăți de pe satul Căuașd situația acestora fiind prezentată de domnul 
primar și domnul Petran Mihai, lămurindu se aceste situații. 

Domnul primar informează că zilele trecute am primit confirmarea din partea Ministerului 
Dezvoltării pentru finanțarea proiectului cu iluminat 2 astfel încât la final toată comuna Tulca va 
fi acoperită de iluminat public inteligent, proiect în valoare de 999000 RON cu finanțare de 100% 
din partea Ministerului Dezvoltării  și de asemenea anunță că s a reușit să depunem proiectul cu 
pista pentru biciclete. 

Nemaifiind alte luari de cuvânt, președintele de ședință declară închise lucrările ședinței 
ordinare a Consiliului Local Tulca din data de 29.09.2023. 

 Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces verbal. 

 

    Presedinte de sedinta                                                          Secretar General Delegat 

    Petran Mihai Nicu                                                                  jr. Cotrau Marius 


